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Aanschaf twee elektrische werkbussen 
De gemeente Geertruidenberg is voornemens om een opdracht te gunnen tot de aanschaf van 2 elektrische 
bussen. Door de aanschaf van deze bussen zullen we onze werkzaamheden duurzamer uit kunnen voeren. 
De voordelen van het elektrisch rijden zijn het ontbreken van schadelijke uitstoot, lage 
brandstof/onderhoudskosten en minder geluidsoverlast. 
 
Definitief gewijzigde gemeenschappelijke regeling Verbonden Partijen 
Het college heeft besloten de gemeenteraad in de besluitvormende raad van 20 juni voor te stellen het 
college toestemming te geven tot het vaststellen van de definitief gewijzigde gemeenschappelijke regelingen 
van de Verbonden Partijen waaraan de gemeente deelneemt. 
 
Gewijzigde vaststelling bestemmingsplan Centraleweg 9, Geertruidenberg 
Het bedrijf van Van der Pluijm wil verhuizen van de Kartuizerstraat 75 naar de Centraleweg 9. Daar krijgen 
zij meer ruimte voor hun bedrijfsactiviteiten. Het bestemmingsplan moet hiervoor aangepast worden. Het 
college staat hier positief tegenover, omdat het bedrijf nu vlakbij de woonwijk Raamsdonksveer-Zuid ligt. De 
verplaatsing naar het bedrijventerrein aan de Centraleweg is een betere en logische plek voor het bedrijf. 
 
Herstellen beschoeiing vestingwallen 
De beschoeiing langs de waterkant bij de vestingwallen moet vervangen worden. Het college van B&W stelt 
de gemeenteraad voor om het benodigde geld beschikbaar te stellen. Als de raad hiermee instemt starten 
we met de voorbereiding van de werkzaamheden. Omdat de vestingwallen een Rijksmonument zijn doen we 
dit in goed overleg met de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed. We verwachten begin 2025 met de 
werkzaamheden te kunnen starten en na de zomer van 2025 klaar te zijn. 
  
Jaarrekening 2023 en begroting 2025 Verbonden Partijen 
De gemeente Geertruidenberg neemt deel aan diverse gemeenschappelijke regelingen. Bijvoorbeeld de 
GGD, de Veiligheidsregio en het Centrum voor Jeugd en Gezin. Het college stelt aan de gemeenteraad voor 
om bij een aantal van deze Verbonden Partijen een zienswijze in te dienen. De zienswijzen gaan vooral over 
het niet doorvoeren van voorgestelde bezuinigingsoperaties. Het standpunt van het college wordt 
voorgelegd aan de gemeenteraad. Het college heeft de begrotingen 2025 en de jaarrekeningen 2023 
besproken. De gemeenteraad bepaalt de financiële bijdrage aan deze instellingen. De instellingen dienen 
hiervoor een begroting in en leggen verantwoording af van het gevoerde beleid in de jaarrekening. De raad 
neemt hierover op 20 juni 2024 een besluit. 
 
Uitgangspuntennotitie omgevingsplan - deeluitwerking Dombosch 
Vanwege de nieuwe Omgevingswet gaat de gemeente Geertruidenberg aan de slag met het opstellen van 
een omgevingsplan. Dit gaan we in delen doen. Het eerste deel is bedrijventerrein Dombosch. Aan de 
gemeenteraad wordt de Uitgangspuntennotitie Omgevingsplan Dombosch aangeboden om de raad een 
besluit te laten nemen over de uitgangspunten waaraan deze eerste deeluitwerking moet voldoen. 
 
Vaststelling bestemmingsplan Het Veerse Dok 
Met de vaststelling van het bestemmingsplan ‘Het Veerse Dok’ wordt de herontwikkeling van de Jachthaven 
Dok 12 naar woningbouw planologisch mogelijk gemaakt. Het plan voorziet in de sanering van de bestaande 
jachthaven en de realisatie van 59 woningen op het terrein van de jachthaven en een wijzigingsbevoegdheid 
voor de realisatie van twee extra woningen op het terrein van de bestaande woning aan de Kartuizertstraat 
4. 
 
Verhogen SVn duurzaamheidsbudget 
Het college stelt voor aan de raad om het budget voor de duurzaamheidsleningen te verhogen met €400.000 
naar €1.000.000. Zo kunnen we vanuit de Gewijzigde Verordening Duurzaamheidslening gemeente 
Geertruidenberg weer duurzaamheidsleningen verstrekken aan inwoners. 
 
Voorstel tarieven financiële prikkel afval 2025 
Per 1 januari 2025 passen we onze afvalstoffenheffing aan. Inwoners betalen vanaf 1 januari een vast 
bedrag per jaar en daarnaast een apart bedrag voor het aanbieden van restafval en GFT+e. Op deze manier 
hebben inwoners door hun afval goed te scheiden zelf invloed op de hoogte van de kosten. Dit stelt het 
college van B&W aan de raad voor. De definitieve tarieven zijn op dit moment nog niet bekend. De raad 
neemt hierover in juni een besluit. Zodra de tarieven bekend zijn informeren we inwoners hierover via onze 
kanalen.  
 
Verlenging huurovereenkomst WSV Geertruidenberg 
De looptijd van het huurcontract met Watersportvereniging Geertruidenberg is afgelopen. Het college van 



B&W besluit om het contract met 25 jaar te verlengen. Het verlengen van het contract is belangrijk voor de 
continuering van het gebruik van de jachthaven. voortzetten van de overeenkomst is belangrijk voor de 
continuering van de exploitatie van de jachthaven. Daarom willen wij de overeenkomst met 25 jaar 
verlengen. 


